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Goedenavond griffie, 

Kunnen jullie de volgende verduidelijkingsvragen doorzetten aan de portefeuillehouder en in 
GO zetten ?

In uw antwoord op de vraag of de Hushoverbrug gesloopt zou kunnen worden geeft u aan dat 
slopen duurder is dan instandhouden, dat de levensduur van de brug eindigt in 2052 én sloop 
tegen die tijd een optie is.

Kunt u uitleggen waarom dan een vervangingsinvestering van jaarlijks ruim € 95.000,= is 
opgenomen in bijlage 2 van het raadsvoorstel, nu u in uw antwoord aangeeft dat sloop een 
optie is aan het eind van de levensduur ?
Kunt u inzichtelijk maken wat het slopen nu zal gaan kosten zodat de raad een goede 
afweging kan maken tussen sloopkosten en het jaarlijks doteren ?

Alvast hartelijk dank voor uw antwoorden, 
Joost Wiezer
Raadslid Weerter VVD
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